
Mondelinge vraag Winterhuygebar

Voorzitter,

Desondanks het reglement en de studieopdracht die hier vorige maand door deze raad werd 
goedgekeurd met betrekking tot het beperken van de geluidsoverlast tijdens dit evenement, blijkt 
dat er terug diverse klachten van omwonenden zijn.

 Bent u op de hoogte van deze klachten?

 Zo ja, om hoeveel klachten gaat het hier?

 Werden de uitbaters van dit evenement evenals de milieuambtenaar hiervan op de hoogte 
gebracht en werden hierbij acties ondernomen?


